

Notulen MR vergadering 26-09-2023

Aanwezig:, Anke (online), Anne en Marieke. Joris sluit aan tijdens het eerste deel van deze vergadering.

Voorzitter: Anke (Annemarie vandaag afwezig i.v.m. familie omstandigheden.)

Notulant: Marieke

1. Mededelingen
-
2. Stand van zaken acties n.a.v. vorige notulen
Brief aan GMR i.v.m. situatie VOB besproken, GMR pakt dit nog niet op, geven aan dat de Stichting aan zet is.
3. Agendapunten vanuit de directeur
- bezetting team (Info) Er zijn 8 groepen, in 7 daarvan staan vervangers naast de vaste teamleden. In groep 7 gaat het tot nu toe niet goed met de vervangers, vandaag al de derde (voor 1 dag). Tot aan de herfstvakantie komt er waarschijnlijk 1 vaste vervanger. Joris vindt de situatie zorgelijk, ouders ook, tonen zich wel begripvol maar zijn hier uiteraard niet blij mee. Vorige week hadden we goede hoop n.a.v. een sollicitant maar deze heeft helaas toch afgezegd. Joris gaat morgen opnieuw met Ton in gesprek over deze situatie, het bestuur is nu aan zet. We kunnen niet meer doen dan we al doen qua werving.
- pauzes op school (Info) Afgelopen 2 jaar hebben we hard gewerkt aan het verbeteren van het gedrag tijdens de pauzes. Het gaat zeker beter. In verschillende groepen gaat het in het 2e deel van de pauze minder goed. (Duurt nu totaal 30 min). Tegelijkertijd horen we soms van ouders dat kinderen te weinig tijd hebben om te eten. We willen de pauzes gaan veranderen; 15/20 min buiten, wat meer tijd om te eten en meer onderwijstijd. Te weinig tijd om te eten heeft Anke al meer gehoord, persoonlijk ervaart ze dit voor haar kinderen niet. Het kan wel een oplossing zijn om de buitenspeeltijd in te korten. De mening van Annemarie horen we ook graag. Voorstel: Bijvoorbeeld tot aan de kerst uitproberen voor verschillende groepen? Anne geeft aan dat het voor de onderbouw ook fijn kan zijn om wat meer tijd te krijgen om te eten. We gaan ook goed kijken of alle kinderen altijd eten bij zich hebben of dat er vanuit school iets nodig is om eten achter de hand te hebben. Er wordt in het team al over gesproken of dit voorkomt. We gaan het ook nog terugkoppelen naar ouders.
- svz fondsenwerving activiteitenpot, mogelijkheden vanuit school Joris heeft contact gehad met jeugdeducatiefonds maar nog niets van terug gehoord. Gaat er nog een keer achteraan. Het is nog helemaal niet duidelijk of en hoeveel ruimte er is. Met de nieuwe CAO en loonsverhoging, zijn we ook al zwaarder belast met een fiks bedrag.

4. Bespreken op initiatief MR

- Plan fondsenwerving activiteitenpot

We bespreken de 2 brieven die zijn opgesteld door OMR. Een korte brief waarin staat dat ouders vrijwillig een bedrag kunnen overmaken/contant betalen. Een tweede brief met meer uitleg over de achtergrond van de ouderbijdrage zoals we deze nu vorm willen gaan geven. Deze brieven willen we met OV verder bespreken. MR en directie staan achter de inhoud van de brieven. Eind december weten we meer over wat mogelijk is vanuit de schoolbegroting. Hopelijk komt er al eerder duidelijkheid vanuit het jeugdeducatiefonds.

- Schoolfruit / gezonde school

We hebben voor de zomer afgesproken om te stoppen met het label gezonde school. Als alternatief komt er een schrijven richting ouders waarmee we na oktober ouders gaan benaderen. Schoolfruit is nog niet duidelijk of het geregeld kan worden, evt. via het jeugdeducatiefonds. Ook over de bidons wordt verder gesproken. Of ze wel/niet geschikt zijn.

5. Toegevoegde agendapunten MR

- Planning MR 23-24

- terugkoppeling gesprek oudervereniging/ directeur/ MR over activiteitenpot.

Er is gesproken over de plannen m.b.t. de vrijwillige ouderbijdrage, MR heeft afgesproken met een brief te komen. Deze wordt binnenkort teruggekoppeld met de OV en daarna uitgestuurd.

6. Ouderbetrokkenheid (communicatie)

De inloop in groep 3 t/m 8; bevalt deze? Anke heeft nog geen beeld omdat ze veel aan het werk is i.v.m. nieuwe baan, eerder vond ze het zelf in elk geval leuk. Fijn als de dagen kunnen rouleren i.v.m. werkdagen. Het is niet handig wanneer er 2 groepen op dezelfde dag gepland worden. Zouden de volgende keer 2 andere groepen mogen zijn.

Het toestemmingsformulier voor de toestemming voor foto's en media moet elk jaar opnieuw ingevuld worden, is dit nodig? Ja, wij zijn dit wettelijk verplicht, vinden het zelf ook bewerkelijk.

Projectgroep ouderbetrokkenheid, we gaan in beraad over doel en vorm.

Koffie uurtje, werd het goed bezocht? Hebben wij geen beeld van, vragen we na bij Joris. Ook als het niet druk bezocht wordt, is het fijn dat de gelegenheid er is.

Ook wanneer er een thema is en we doen een oproep schoolbreed, zijn wij als team erg enthousiast over de betrokkenheid van ouders.

7. Wat verder nog ter tafel komt

-

8. Rondvraag

-

Besluitenlijst

Besluit	Datum

Actiepuntenlijst

Actiepunt	Wie	Wanneer
Opnieuw contact zoeken met jeugdeducatiefonds ivm fondsenwerving activiteitenpot.	Joris	oktober 2023
Naar de OV de 2 brieven terugkoppelen m.b.t. de VOB voor de activiteitenpot/'leuke dingen pot'.	OMR	oktober 2023
De MR jaarplanning nalopen i.v.m. de verschillende MR rechten.	Anne en Marieke	Oktober 2023
Agenda versturen naar Tineke om te delen via ouderportaal. Hierbij ook vermelden dat vergadering openbaar is en dat ouders zich via mail kunnen aanmelden om deze bij te wonen.	Annemarie	Voor elke vergadering
Notulen MR na vaststelling op de website laten plaatsen en daarna Tineke vragen deze via ouderportaal te delen.	Marieke / Anne	Na elke vergadering